# 輔導科 107 年度 8 月份教化藝文活動看板

# The Bulletin Board of the Cultivating, Art and Cultural Activity in August, 2018

#### 1. 音樂佈道詩歌分享關懷活動

Music And Hymnal Evangelical Service

8月2日上午本所與財團法人基督教更生團契於中正堂共同辦理「音樂佈 道詩歌分享關懷活動」,活動由秘書主持,來賓共計15位,平三、平四 班共124名收容人參加。

In the morning of Aug. 2, the Prison Fellowship Taiwan and the center held the Music and Hymnal Evangelical Activity together in the Zhong-Zheng Hall. The activity is host by the Secretary and there were 15 guests and 124 inmates attending the activity.

# 相關照片









# 2. 讓愛轉動、反毒、音樂行-張榮發基金會樂器捐贈活動 The Donation Of The Musical Instruments Made By The Chang Yung-Fa Foundation

8月3日上午本所與財團法人張榮發基金會、信望愛少年學園、財團法人 臺灣更生保護會臺北分會於中正堂共同辦理「讓愛轉動、反毒、音樂行-張榮發基金會樂器捐贈活動」,活動由所長主持,張榮發基金會執行長鍾 德美、信望愛少年學園黃明鎮牧師、更生保護會臺北分會林炳耀主委等來 賓共計57位,社一班共46名收容人參加。

In the morning of Aug. 3, the Chang Yung-Fa Foundation, the Faith, Hope and Love Academy, the Taipei Branch of the Taiwan Aftercare Association and the center held the donation activity of musical instruments made by the Chang Yung-Fa Foundation. Under the host of the superintendent, there are the De-Xin Zhong, the executive of Chang Yung-Fa Foundation, Ming- Zhen Huang, the prist of the Faith, Hope and Love Academy, Bing-Yao Lin, the commissioner of the

Taipei Branch of the Taiwan Aftercare Association, 54 guests and 46 inmates from the Social Adjustment Phase attending the activity.

相關照片



# 3. 收容人專題演講(1)

"Fortune Telling - Mind Map of Life Lecture:

8月9日上午本所邀請玄奘大學應用心理系陳建安助理教授於平一班教室 舉行專題演講,演講主題為「算命-人生的心靈地圖」,共80名收容人參 加。

In the morning of Aug. 9, the assistant professor Jian-An Chen, Department of Applied Psychology, Hsuan Chuang University, gave the speech: "Fortune Telling - Mind Map of Life" to the inmates of the Ping 1. There are 80 inmates attending the speech.

#### 相關照片



# 相關照片



#### 4. 107 年生命教育專題演講-醒悟感動

Lecture: 2018 Life Education-Awakening and Moving

8月13日下午王天競先生於中正堂共同辦理「107年生命教育專題演講—醒悟感動」,活動由所長主持,平三、平四班共121名收容人參加。
In the afternoon of Aug 13, we invited Mr. Tian-Jing Wang to give the inmates the speech: "2018 Life Education—Awakening and Moving". It was hosted by the superintendent and there are 121 inmates of the Ping 3 and 4 attending it.

相關照片





# 5. 八月份文康競賽~「歡樂保齡球」

Art and Cultural Competition in August: "Funny Bowling Games"

8月14日下午舉辦八月份文康競賽~「歡樂保齡球」,共計有12個單位 48名收容人報名參加,經比賽後,第一名為平三班,第二名為平一班,第 三名為調心班。

In the afternoon of August 14, we held the art and cultural competition: Funny Bowling Games. There are 48 inmates from 12 units. The result of this competition is the following: the first place is Ping 3 Class. The second place is Ping 1 Class. The third place is Adjustment and Psychological Guidance Class.

相關照片









6. 2018 年新店戒治所孝道月法會

2018 Dharma Seminar of Filial Piety Month in Sindian Drug Abuser Treatment Center

8月22日下午本所與財團法人佛光山慈悲社會福利基金會、佛光山永和學 社於中山堂共同辦理「2018年新店戒治所孝道月法會」,活動由所長率領 科室主管參加,法師與志工人員共計33位,全所各單位代表共256名收 容人參加。

In the afternoon of August 22, Fo Guang Shan Compassion Foundation, Fo Guang Shan Yong-He Academy and the center held the 2018 Dharma Seminar of Filial Piety Month. Under the leading of the

superintendent, there are chiefs of sections, Master, 32 volunteers and 256 inmates attending the seminar.

#### 相關照片

# 相關照片









# 7. 生命禮讚生命分享公益活動

Life Praise and Sharing Activity of Public Welfare

8月23日下午本所與社團法人中華民國身心障礙者自立更生創業協會於 中正堂共同辦理「生命禮讚生命分享公益活動」,活動由秘書主持,來賓 共計9位,仁舍、社一班共143名收容人參加。

In the afternoon of August 23, the Disabled Association and the center held "The Life Praise and Sharing Activity of Public

Welfare" in Zhong-Zheng Hall. Under the host of the secretary, there are 9 guests and 143 inmates attending the activity.

#### 相關照片



#### 相關照片







# 8. 收容人專題演講(2)

Lecture 2: "Family Support and Social Welfare"

8月28日下午2時至4時 本所邀請雲開社工事務所鄧佳旻督導於中正 堂舉行專題演講,演講主題為「家庭支持暨社會福利」,仁舍、愛舍共100 名收容人參加。

In the afternoon of Aug. 28, we invited the Supervisor Jia-Ming Deng, Yun-Kai Social Workers' Office to give the speech: "Family Support

and Social Welfare" to 100 inmates from Ren and Ai Wards.

# 相關照片



# 相關照片



#### 9. 收容人專題演講(3)

Lecture 3: The Choice of Life and Living

8月29日下午本所邀請劉北元先生於社一班教室舉行專題演講,演講主題為「生命與生活的選擇」,共48名收容人參加。

In the afternoon of August 29, we invited Mr. Bei-Yuan Liu to give the speech: "The Choice of Life and Living" to 48 inmates in the Social Adjustment Phase.

相關照片



